
8. schůze RO Kobylnice dne 6.3.2015 
 
 
 
Přítomni:  Šmíd, Dolanský, Florian, Štefková, Ulbrichová  
 
 
 Program schůze: 

1. Rozpočtové opatření č. 2/2015 
2. Návrh na vyřazení majetku 
3. Dodatek ke smlouvě s van Gansewinkel, a.s. 
4. Žádosti o dotace 
5. Smlouva o právu služebnosti Žbánek 
6. Zpráva o operativně bezpečnostní situaci 
7. Oznámení o přerušení provozu ZŠ a ŠD 
8. Šetření stížnosti Českou školní inspekcí a vyjádření ředitelky ZŠ 
9. Žádost o dar pro hudební skupinu FLASH 
10. Sbírka pro Diakonii Broumov 
11. Úprava parkoviště u hřbitova a cesty v parku hřbitova 
12. Odměna předsedům komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva 
13. Příprava záměru cyklostezky 
14. Různé 

 
 

1. Rozpočtové opatření č. 2/2015 
 

Zastupitelstvo schválilo dotaci ve prospěch TJ Sokol Kobylnice ve výši 100 tis. Kč a tuto dotaci je třeba 
zahrnout do rozpočtu. Rozpočtové opatření tvoří přílohu č. 1 zápisu. 
 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. provádí rozpočtové opatření č. 
2/2015. 
 
hlasování: 5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

2. Návrh na vyřazení majetku 
 
Pro potřeby infokanálu kabelové televize sloužil starý PC, který byl po výpadku proudu v prosinci 
loňského roku v poruše a jako neopravitelný byl vyřazen již na předchozí schůzi rady. Jeho příslušenství 
tvořila ještě myš, monitor a reproduktory, které byly pořízeny v roce 2001 a jsou rovněž velmi 
opotřebované a je nerentabilní je nadále udržovat. K nově použitému počítači se jako příslušenství 
používá monitor, který dříve sloužil v kanceláři starosty obce. 
 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje vyřazení majetku inv.č. 
10076 – monitor, myš, 2 reproduktory v pořizovací hodnotě 10.230 Kč a jejich likvidací odevzdáním do 
zpětného odběru elektrozařízení. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 
 3. Dodatek ke smlouvě van Gansewinkel  
 
Na základě požadavků veřejnosti byly poptány další 3 kontejnery na tříděný plastový odpad. 
V souvislosti s tím a s potřebou uvést ve smlouvě správně technické náležitosti smlouvy je předložen ke 
schválení dodatek, který řeší tyto změny: 
 



- Stránka číslo 3 – změna kontaktní osoby – doplněna paní Jaroslava Urbánková, dále pak změna 
poradce za vG z původního na Jana Úšelová 

- Stránka číslo 4 – Příloha č. 2 ke smlouvě – doplnění názvosloví Ceny za sběr,svoz a likvidaci 
komunálního odpadu včetně druhotných surovin od občanů. (Tato drobná změna bude mít 
za následek změnu DPH na výstupu z 21% na 15% u separace). 

- Stránka číslo 5 – doplnění svozu kompozitních obalů (tetrapaky, krabice od džusů atd.) v rámci 
svozu plastů – v rámci spolupráce nemá vliv na cenu, likvidaci vytřízených tetrapaků máte od 
nás zdarma. Dále pak doplnění nových nádob pro svoz plastů. 

- Stránka číslo 9 – aktualizace cen nádob, doplnění možnosti odkupu 1100l nádob včetně 
dopravy. 

 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dodatek č. 7 ke 
smlouvě č. 9220214 o poskytování komplexních služeb v odpadovém hospodářství mezi Obcí 
Kobylnice a van Gansewinkel, a.s. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

4. Žádosti o dotace 
 
Starosta v souladu s pravidly dotačních programů, vyhlášených Jihomoravským krajem vypracoval a 
podal žádosti o dotaci na úroky z úvěru ve výši 51 tis. Kč, o dotaci na vybavení zásahové jednotky 
protipovodňovými prostředky ve výši 31 tis. Kč a spolu s předsedkyní komise pro děti a mládež o 
dotaci na projekt „Vzdělávání nás baví v každém věku“ ve výši 50 tis. Kč. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí informaci o 
podaných žádostech o dotaci. 
 
hlasování:                5 pro                              0 proti                             0 zdržel se   
 

 
5. Smlouva o právu služebnosti Žbánek 

 
Manželé Karel a Vladimíra Žbánkovi na základě smlouvy o smlouvě budoucí z 22.1.2008 požádali o 
uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene. Podle nového občanského zákoníku se v jejich případě 
jedná o právo služebnosti inženýrských sítí a v tomto duchu a v souladu s podmínkami původní 
smlouvy o smlouvě budoucí a v souladu se změnou katastrálního operátu po digitalizaci katastru obce se 
předkládá smlouva, jejíž návrh tvoří přílohu č. 2 zápisu. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje Smlouvu o právu 
služebnosti inženýrských sítí mezi Obcí Kobylnice a manželi Karlem a Mgr. Vladimírou Žbánkovými. 
 
hlasování:                5 pro                              0 proti                             0 zdržel se   
 
 

6. Zpráva o operativně bezpečnostní situaci  
 
Obvodní oddělení policie ČR ve Šlapanicích zaslalo zprávu o operativně bezpečnostní situaci za rok 
2014. Podle ní bylo v Kobylnicích spácháno 7 trestných činů, u dvou byl zjištěn pachatel, 38 přestupků 
a u 36 byl zjištěn pachatel, v rámci řešení dopravní problematiky v celém OOP Šlapanice bylo 
v blokovém řízení vyřešeno celkem 607 přestupků. Ve sledovaném období bylo zjištěno 64 případů 
řízení pod vlivem alkoholu nebo jiné návykové látky. Celkem bylo v obvodu 208 dopravních nehod, při 
nichž byly 3 osoby usmrceny a 8 jich bylo zraněno těžce.  
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí informaci o 
operativně bezpečnostní situaci. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   



7. Oznámení o přerušení provozu ZŠ a ŠD 
 
Ředitelka školy oznámila dne 17.2., že v době jarních prázdnin od 23.2. do 27.2.2015 je přerušen 
provoz v ZŠ a školní družině. MŠ měla nepřetržitý provoz.  
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí informaci 
ředitelky ZŠ o přerušení provozu v základní škole a školní družině. 
  
hlasování:               5  pro                              0  proti                             0 zdržel se   
 
 

8. Šetření stížnosti Českou školní inspekcí a vyjádření ředitelky ZŠ 
 

Byla podána ke ČŠI stížnost na ZŠ Kobylnice ve věci nezajištění speciálních vzdělávacích potřeb dcery 
stěžovatelky a to zejména s ohledem na možnosti jejího sociálního začlenění. ČŠI vykonala 2. a 3. února 
inspekci a zjistila, že o přestávkách nebyly realizovány dohledy nad žáky, že organizace výuky není 
nastavena optimálně, že lavice dotčené žákyně byla nevhodně umístěna a žákyně tak ve srovnání 
s ostatními neměla ve svém zorném úhlu tabuli, škola nenastavila efektivní informační systém ve vztahu 
k rodičům žákyně, že vyučující pochybila při hodnocení žákyně a nerespektovala oslabenou pracovní 
paměť žákyně. Stěžovatelka nebyla spokojena se způsobem řešení údajného slovního a fyzického 
napadání žákyně (konflikt se spolužačkou ze třídy, konflikt se žákem první třídy). Stěžovatelka 
vyjádřila nespokojenost se zajištěním informovanosti o průběhu a výsledcích vzdělávání její dcery a to 
zejména s ohledem na anglický jazyk. 
Ředitelka uvádí, že na základě zkušeností s touto třídou v předchozím ročníku se uskutečnil preventivní 
program „Klima třídy“, po němž se situace výrazně zlepšila. Přesto však svolala provozní poradu na níž 
probrala s pedagogickým sborem nápravná opatření. 
Obci jako zřizovateli nijak nepřísluší zasahovat do výchovně vzdělávacího procesu školy a proto tyto 
informace bere na vědomí. Zároveň je však vnímá také jako informaci o řídících schopnostech ředitelky 
školy. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí Výsledek 
šetření stížnosti provedeného Českou školní inspekcí v ZŠ a MŠ Kobylnice a Vyjádření ředitelky ZŠ a 
MŠ Kobylnice k výsledku šetření. 
 
hlasování:               5  pro                              0  proti                             0 zdržel se   
 
 

9. Žádost o dar pro hudební skupinu FLASH 
 

Hudební skupina FLASH požádala o dotaci ve výši 30.000 Kč. Tato skupina však nemá právní 
subjektivitu a obec ji každoročně podporuje formou daru fyzickým osobám – členům skupiny. Hudební 
skupina deklaruje vůli i nadále spolupracovat s obcí při organizaci kulturních akcí. Hudební skupina má 
trvale zdarma k dispozici klubovnu – zkušebnu a obec ji takto již dlouhodobě podporuje. Z toho důvodu 
se doporučuje podpořit skupinu souhrnnou částkou ve výši 20.000 Kč a to darem jednotlivým fyzickým 
osobám. 
  
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. schvaluje dar ve výši  4.000 Kč 
každé z následujících osob – členů skupiny FLASH: František Beneš, Radek Kryštof, Radek Valenta, 
Pavel Procházka (Újezd u Brna) a Jiří Florian (Ponětovice). 
  
hlasování:               4  pro                               0 proti                             1 zdržel se   
 
 

10. Sbírka pro Diakonii Broumov 
 
Diakonie Broumov každoročně provádí sbírku použitého textilu pro charitativní účely. Požádala obec o 
spolupráci při jejím organizování. V našem okrese bude svážet sebrané šatstvo v týdnu od 20.4. do 24.4. 
 



Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. o obcích v platném znění 
schvaluje organizaci sbírky použitého textilu pro Diakonii Broumov. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

11. Úprava parkoviště u hřbitova a cesty v parku u hřbitova 
 
V rozpočtu obce jsou vyčleněny částky na dokončení parkoviště u hřbitova a cesty uvnitř parku na 
hřbitově. Jako nejvhodnější řešení se jeví cestu mezi parkovišti zakončit asfaltobetonem 
s odkanalizováním dešťové vody do dvou vsakovacích jam pod prostorem vozovky. Cestu uvnitř parku 
dokončit zámkovou dlažbou stejného charakteru (pokud možnou naprosto shodnou) s dlažbou 
parkovacích míst u hřbitova. Starosta zajistí poptávku po zhotovitelích těchto úprav. Rozhodujícím 
kritériem bude cena nabídky.  
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dokončení cesty 
na parkovišti u hřbitova ukončující vrstvou z asfaltobetonu s odkanalizováním dešťové vody do 
vsakovacích jam a dokončení příčné cesty v parku hřbitova ze zámkové dlažby stejné jako je přilehlé 
parkoviště. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

12. Odměna předsedů komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva.  
 
Odměňování členů orgánů obce, kteří nejsou členy zastupitelstva zákon o obcích řeší exaktně pouze u 
členů výborů a to v ustanovení § 84, odst. (2), písm. u) a to jako tzv. peněžité plnění poskytované 
fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce. Ve věci poskytování peněžitého plnění vůči 
členům komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva zákon žádné konkrétní ustanovení neobsahuje a proto 
se jedná o tzv „zbytkovou pravomoc rady“, to znamená, že o odměnách těmto členům musí rozhodnout 
rada obce. Jedná se v tuto chvíli o tyto předsedy komisí: Jana Poláčková a Zdenka Karmazínová.  
Zastupitelstvo rozhodlo o odměně ve výši 500 Kč měsíčně pro takto zařazené funkcionáře – členy 
zastupitelstva. Není žádný důvod, aby nečlenové zastupitelstva měli mít odměnu za svoji práci v jiné 
výši a proto se navrhuje tato odměna formou peněžního plnění fyzickým osobám, které nejsou členy 
zastupitelstva obce ve stejné výši. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje peněžní plnění ve 
výši 500 Kč měsíčně těmto předsedům komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva obce – Janě Poláčkové a 
Ing. Zdeňce Karmazínové a to od měsíce března 2015. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

13. Příprava záměru cyklostezky 
 
V měsíci únoru došlo k vyjasnění majetkoprávních vztahů (zápisu v KN) u pozemků v k.ú. Kobylnice. 
Je tedy možno přistoupit k přípravě trasy cyklostezky přes katastr obce a to ze Sokolnic do Ponětovic. 
Starosta připravil vstupní podklady o majetkoprávních vztazích u dotčených pozemků a komunikoval 
v této věci i se sousedními starosty. Pro prvotní projednání záměru ve všech třech obcích vypracoval 
harmonogram kroků a propočet nákladů (tvoří přílohu č. 3 zápisu).  
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje zahájení kroků 
k přípravě realizace cyklostezky Sokolnice – Kobylnice – Ponětovice. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se  
 
 
 



14. Různé 
 

Před zápisem do MŠ bylo zjištěno že v současné době je v oddělení předškoláků 20 dětí, z nichž někteří 
však budou mít odklad (bude vyjasněno ve spolupráci PPP až později), proto se dá očekávat, že se pro 
příští školní rok uvolní cca 15 míst.  
 
Starosta obce ve spolupráci se starostou SDH dojednal proškolení velitelů, strojníků a pracovníka 
s motorovou pilou na školícím středisku Hasičského záchranného sboru. Toto školení obnoví dnes již 
propadlé průkazy a umožní jednotce zasahovat. Situace však ze střednědobého hlediska není dobrá, 
protože současní členové zásahové jednotky stárnou a bylo by potřeba nahradit je mladšími. Ve sboru 
však nejsou takoví členové. Z toho důvodu proběhne výzva veřejnosti k zapojení se do zásahové 
jednotky a dále také osobní pohovory starosty s vytipovanými muži ve věkové kategorii 17 – 30 let. 
 
V rámci meziobecní spolupráce probíhá mezi starosty diskuse o možnosti zabezpečení komunitní 
policie (městská, která by mohla zasahovat v celém ORP Šlapanice) a dále o možnostech spolupráce 
v oblasti sociální, v oblasti právního poradenství pro obce a v oblasti administrace projektů. Jedním 
z možných výstupů by bylo zřízení nového DSO na území celého ORP Šlapanice s tím, že by některé 
doposud působící svazky obcí postupně mohly zaniknout. Příští kolo diskuze proběhne koncem dubna. 
 
Sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu proběhne s největší pravděpodobností v sobotu 
9.5.2015. 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Lubomír Šmíd                      Stanislav Dolanský  
         starosta                                                                                   místostarosta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


